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Mångfald i bostadsbyggandet – för en bättre stadsdel 

 

Av ett par remissärenden till stadsdelsnämndens sammanträde den 26 mars framgår att 

ytterligare ett stort antal hyresrätter kommer att byggas i Hökarängen och Fagersjö. 

 

Vi välkomnar i och för sig detta. Stockholm behöver fler bostäder och många av dem 

kommer att hamna i vårt stadsdelsområde. 

 

Hökarängen och Fagersjö har i dag en mycket hög andel hyresrätter. Vi hade därför gärna 

sett att de bostäder som nu planeras hade haft ett högt inslag av bostadsrätter. Vi begär i 

och för sig inte att de nu aktuella ärendena görs om. Men det är, menar nämndens 

allianspartier, mycket angeläget att vi får en ökad mångfald i boendet också i dessa 

stadsdelar. 

 

Det är inte bra när stadsdelar eller större områden präglas av en enda upplåtelseform. Det 

finns ett värde i en mångfald av upplåtelseformer. 

 

Vi vill därför att nämnd och förvaltning i fortsättningen verkar för en ökad mångfald vid 

bostadsbyggande i sådana områden som präglas av en alltför ensidig typ av bostäder. 

Mångfalden kan också ökas genom att släppa fram ombildningar av hyresrätter till 

bostadsrätter. 

 

 

Lars Jilmstad m fl (M) Vladan Bošković (FP) 

 

 
 


